
 

Referat fra årets generalforsamling 2024 

Stigsnæs Magleby lokalråd afholdt den 18. marts 2024 klokken 19.00 generalforsamling i 

Magleby Forsamlingshus. 

Ved mødet deltog følgende: 

Gæst, Ornitolog Hans Skotte Møller, Agersø, og 10 lokale borgere. 

Bestyrelsen: Iver Grunnet, Gitte Toft, Gertrud Pedersen, Lars Kjeldgaard, Henning 

Petersen. 

Suppleanter: Villiam Mikkelsen, Ida Steenfeldt Andersen var fraværende grundet sygdom. 

 

Iver Grunnet bød velkommen og overlod derefter ordet til Ornitolog Hans Skotte Møller. 

Hans Skotte fortalte om lokalområdets vilde og fantastiske fugleliv, Stigsnæs i 

fugleperspektiv.  

Hans havde i flere år deltaget i ringmærkning af fugle blandt andet tidligere i Stigsnæs 

skoven og nu på hans gård på Agersø. 

Ved at foretager ringmærkning og ved senere observationer og tilbagemeldinger kan man 

blandt andet følge arternes trækruter, alder, køn, deres livsmønster og udvikling eller 

afvikling.  

Hans talte om de menneske skabte problemer med f.eks. vindmølleparker og andre 

projekter, der kan forstyrre fuglenes normale trivsel. 

 

Efter det rigtige spændende indlæg af Hans Skotte tog Iver Grunnet ordet og indledte 

generalforsamlingen med de faste punkter. 

 

Valgt af dirigent. 

1. Søren Pedersen blev valgt som dirigent. 

2. Henning Petersen blev valgt som referent. 

3. Gunner Hansen og Helle Mieritz blev valgt som stemmetæller.  

 

Dirigenten Søren Pedersen måtte konstatere at generalforsamlingen ikke var lovligt 

indvarslet. 

I vedtægterne står følgende: Generalforsamlingen indvarsles via lokalrådets hjemmeside 

med 3 ugers varsel. Foreningens hjemmeside er ude af drift men generalforsamlingen er 

offentliggjort via Facebook side og nyhedsbrev.   

Indkaldelsen til generalforsamlingen blev godkendt af forsamlingen. 

 

4. Herefter aflagde Iver som formand årets beretning. 
Se Årsberetning for Stigsnæs/Magleby lokalråd 2023. 

1. Affaldsindsamling den 26. marts. 
2.  Møde om Biogasanlægget den 26. april. 
3.  Besøg på Borreby Herreborg den 23. august 
4.  Indvielse af Multibanen 29. september.  
5.  Samarbejde med forsamlingshuset ”spise sammen” den 17. november, måtte aflyses. 
6.  Bestyrelsen blev rundvist på IWS/RGS Nordic den 22. november. 
7.  Indsamling af mailadresser løbende i året 2023 og forsætter i 2024. 
8.  Dialogmøder 3-4 gange om året inviterer Slagelse Kommune.  

 
Foreløbig er der i året 2024 planlagt er besøg på Magleby Skolecenter og Magleby Kirke. 
 

Formandens beretning blev godkendt. 



 
5. Lars Kjeldgaard fremlagde regnskabet og Kasserens beretning. 

Kasserens beretning blev godkendt, dog med et ønske om at undersøge de 
fremtidige gebyromkostninger i banken. 
 

6. Indkommende forslag  
Der var ingen forslag modtaget. 
 

7. Valg af medlemmer i lokalråd: 
På valg er: (for 2 år) 
Iver Gunnet          ønsker genvalgt 
Gitte Toft              ønsker genvalgt 
Lars Kjeldgaard    ønsker genvalgt 
 
Alle tre blev genvalgt. 
 
Valg af suppleanter: 
På valg er: (for 1 år) 
Ida Steenfeldt Andersen 
Villiam Mikkelsen 
 
Begge blev genvalgt. 
 

8. Valg af revisor. 
Marianne Schollen blev genvalgt som Revisor. 
 

9. Evt. 
Der var ingen punkter til eventuelt. 
 
 
 
Således opfattet Henning Petersen  


